
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №110 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено иа 25.04.2023 г.

от 09:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 25.04.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Борислав 
Бориславов, г-н Димитър Антов, г-н Калоян Паргов и г-жа Грети Стефанова се 
присъединиха по време на заседанието. Г-н Иван Виделов и г-н Михаил Паргов 
отсъстваха за цялата продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред със 7 /седем/ гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.: 7

За 7

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов -

3. Димитър Антов -

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов 1/
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12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-3719 / 07.04.2023 г. относно учредяване 

безвъзмездно право на ползване на Сдружение "Клуб на фотографите в България" върху 
имот - частна общинска собственост, представляващ самостоятелен обект с 
идентификатор 68134.405.115.1.12 по КККР, находящ се в гр. София, район "Оборище", 
в Пешеходния подлез "Източна порта на Сердика", бул. "Княз Александър Дондуков- 
Корсаков" с вносители г-жа Малина Едрева и г-н Борислав Бориславов, общински 
съветници и писмо с вх.№ СОА23-ВК66-3719Д1] / 20.04.2023г.

Г-н Димитър Вучев пое председателството на заседанието.
Г-жа М. Едрева информира ПК, че докладът посочва ясната хронология на 

фактите по отношение на ползването на конкретното пространство от Клуба на 
фотографите в България. Предвид затрудненията изпитани от тяхна страна по време на 
КОВИД кризата и ремонтите на Ларгото, са натрупали задължения. Настоящото 
предложение е за продължаване на безвъзмездното право на ползване в ползва на клуба, 
но при отлагателно условие за изплащане на всички дългове към СО в двумесечен срок. 
Договорът ще бъде подписан единствено, ако клубът се издължи за такса смет и данък. 
Клубът се е превърнал в общностен център с много богата програма.

Г-жа Гр. Стефанова предложи точката да бъде отложена, докато си върнат 
дълговете. Според нея, ако сега се приеме това решение, награждаваме клуба. Не може 
да се обясни как го даваме пак, за да си платят.

Г-жа М. Едрева подчерта, че договор може да бъде вписан само когато се 
издължат. Не се казва нищо на софиянци, освен че при предоставянето на това 
пространство клубът трябва да се издължи преди да може да ползва пространстовот. По 
време на КОВИД СО подкрепи бизнеса и културни проекти.

Г-жа М. Праматарова, директор на д-я „Общинска собственост“ поясни, че 
договорът на сдружението е изтекъл като в момента те заемат това помещение. 
Алтернативите са две: или да се вземе решение за безвъзмездно право на ползване под 
условие за изплащане на дълговете към СО или помещението да се освободи. Ако сега 
не се вземе решение, би трябвало да се стартира ваденето на ползвателите от 
помещението.

Г-н Борислав Бориславов сподели, че в случая става дума за утвърдено НПО, една 
от институциите в сферата на фотографията в България. Мястото е утвърдено като такова 
за фотография в продължение на 20 години. При положение, че в момента нямаме правно 
основание да ги държим, а нямаме желание да ги гоним оттам, най-елегантният начин е 
да се приеме предложеното по настоящем решение.

Г-н В. Калановски индикира, че е запознат с дейността на клуба и с позицията му 
в тези среди. Възражение на г-жа Стефанова е правилно, но с оглед на юридическите 
доводи не е редно да бъде изваден клуба от помещението. Според него не е фатално, ако 
се направи компромис, но при твърдо условие, че ще се изплатят всички дългове.

Г-н Д. Антов смята, че е редно да се гласува тяхната молба да отложим плащането, 
а не ние да им се натрапваме с подобно предложение. Докладът е малко безсмислен.

Г-жа Гр. Стефанова информира ПК, че районният кмет и администрация, 
представители на СО са заявили пред клуба какво трябва да свършат, но никакъв интерес 
не е проявен от страна на клуба на фотографа.

Г-н Д. Вучев подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
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Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване по т. 1 от дневпия ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова въздържала се

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4063 / 20.04.2023 г. относно обявяване на класиране 

и финансиране на проектни предложения по Програма "Европа" 2023 на Столична 
община с вносители Екатерина Йорданова - председател на ПК по МСТЕПП, Борис 
Петров, Николай Николов - общински съветници.

Г-н Борис Петров, общински съветник, информира ПК, че програмата е създадена 
през 2008г. като до момента са получени над 1000 проектни предложения. Одобрените 
проекти са над 380 за над 4 500 000 лв. За тази година 4 програмни области на стойност 
500 000 лв., т.е. по 125 000 лв. за приоритетна област. Получени са 65 проекта, от които 
62 са допуснати технически. След оценка на експертния съвет, 35 проектни предложения 
са одобрени с общ бюджет от 494 622 лв.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11
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За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4001/19.04.2023 г. относно Даване на съгласие за 

заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична община за разплащане на 
разходи по проект ВСгСПЕТПКЕ-2.001-0090 "Утвърждаване на "ОКИ Топлоцентрала" 
като модерно пространство за изкуство, култура и диалог" по Програма "Културно 
предприемачество, наследство и сътрудничество", финансиран на Финансовия 
механизъм на Европейското икономическо пространство 2014 - 2021 г. с вносител г-н 
Мирослав Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Мария Тончева, началник отдел „Младежки дейности“, посочи, че докладът 
е свързан с даване на съгласие за заемообразно отпускане на средства от бюджета на 
Столична община за разплащане на разходи по европейски проект. В този проект СО е 
водещ партньор. Двама партньори - фондация Тосен, Норвегия и Асоциация за свободен 
театър, България. Проектът е започнал в началото на 2022г. Февруари 2023г. е извършена 
проектна проверка на дейностите и изпълнението на проекта от страна на МК. Бюджетът 
на проекта е 391 000лв. (100 % грант) като 85% са предоставени от ЕС и 15 % 
съфинансиране от МК - програмен оператор на самата програма. Предстои разплащане 
на дейности. Обявени са някои процедури свързани с международна конференция и пр. 
Основен потребител на резултатите от този проект е РЦСИ „Топлоцентрала“. 
Необходимо е СО да предостави заемообразно 270 000 лв.

Г-н Д. Антов отправи питане какви са моментните дейности на РЦСИ 
„Топлоцентрала“?

4/
I |ротокол № 110 от заседание на

Постоянната комнсия по образование. кулгура, наука и културно мно)ообраз>



Г-н В. Димов, вр.и.д. на РЦСИ „Топлоцентрала“ поясни, че проектът е със сходен 
център на Топлоцентрала, само че създаден преди 20 години. Огромен опит за работа с 
общности и статута на независимите артисти. Обучението споменато от г-жа Тончева е 
отворено за всички културни мениджъри в София. Има поредица от събития. Може би 
знаете, че започна изграждането на речен парк в Топлоцентрала, който ще бъде открит 
на 1-ви септември с Фестивала на реките в София. Освен това имаме традиционният 
Топло фест - 14-16 юли. Ноември месец проектът ще бъде завършен. Скоростно и 
интензивен проект. Другото нещо, което направихме в този проект е, че ние се отказахме 
от т.н. контейнери или фургони за сметка на една мобилна сцена или арт бус. Ние сме 
регионален център за съвременни изкуство - трябва да обгрижваме седем града в София 
област. Това е теоретично невъзможно без някакво средство за придвижване. 
Топлоцентрала функционира от година и половина като са реализирани над 900 събития 
с 45 000 души публика, а над 300 000 знаят за центъра.

Г-н В. Калановски сподели, че не знае към кого да адресира следното питане: 
нещо гласувано от Столичния общински съвет преди две години - т.н. контейнери, 
Топлоцентрала се е отказала от тях за сметка на сценична платформа или автобус. Как 
става това при налично решение на Столичния общински съвет целево с Норвежката 
програма да се купят контейнери, след което самата институция, за която са тези 
контейнери се отказва от тях и закупува друго? Как става отказ от контейнери и се 
прехвърля към сцена? Как се случва това?

Г-жа М. Тончева поясни, че е изпратено предложение за промяна на проектна 
дейности чрез мотивирано искане в системата ИСУН до програмния оператор в МК. 
През 2019г., когато е подготвян проекта Топлоцентрала, центърът е бил на друг етап от 
развитието си и е имала нужда от осигуряване на доп. фургони. Те не са включени в 
решението на СОС. Програмният оператор е одобрил тази промяна.

Г-жа Гр. Стефанова отправи питане какво представлява проектът за речен парк на 
София и дали може да види проекта?

Г-н Веселин Димов уточни, че това за което говори не е речен парк на София, а за 
Фестивал на реките.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялото се представяне и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:
1. Малина Едрева

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов

4. Албена Кръстева
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5. Антон Койчев

6. Веселин Калановски

7. Грети Стефанова

8. Димитър Вучев

9. Диян Стаматов

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4264-[1] / 17.03.2023 г. относно учредяване 

безвъзмездно право на ползване на Народно читалище "Васил Левски 1928" върху имоти 
- частна общинска собственост с вносител г-жа Ева Митова, кмет на район „Подуяне“ и 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-4264-[2] / 07.04.2023 г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет 
на Столична община

Г-жа Ева Митова, кмет на район „Подуяне“ информира ПК, че предложението се 
отнася за сграда, която дълги години е ползвана от читалище на база на административна 
заповед. Настоящото предложение цели да се поправи тази ситуация.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Ияма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за
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10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4460 / 22.03.2023 г. и вх.№СОА23-ВК08- 

4460/1//21.04.2023 г. относно даване на съгласие за кандидатстване на Район "Оборище"- 
СО в партньорство с Общински културен институт "Малък градски театър зад канала" с 
проектно предложение "Устойчиво енергийно обновяване на сграда с административен 
адрес гр. София, бул. "Мадрид" № 1" по процедура за предоставяне на средства чрез 
подбор ВО- ККР-4.020 "Подкрепа за устойчиво енергийно обновяване на публичен 
сграден фонд за административно обслужване, култура и спорт" от Плана за 
възстановяване и устойчивост с вносител Николай Александров, кмет на район 
„Оборище“

Г-жа Едрева индикира, че липсва становище по законосъобразност. Налага се да 
се направи извънредно заседание на ПК този четвъртък 27.04.2023г..

Г-жа Праматарова, д-р д-я „Общинска собственост“, ще говори с г-н Барбалов кой 
от зам.-кметовете ще дава становище.

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ГР94-802-[6] / 13.04.2023 г. относно именуване на 

безимена улица с обхват от О.Т. 396 през О.Т. 393, О.Т. 392, О.Т. 390а до О.Т. 318а по 
плана за м." Студентски град", между кв.126, кв.126а и кв. 120, кв. 1206 в район 
"Студентски" с името ул. "Сашо Костов" с вносители Георги Георгиев, председател на 
СОС, д-р Антон Койчев, председател на ПК по ЗСП и арх. Ивайло Петков, председател 
на ПК по УТАЖП.

Д-р Койчев докладва пред ПК, че предложението е за лице, което е познато и 
легендарно за футболен клуб „Левски“.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред;
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

7/
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5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4408 / 22.03.2023 г. относно именуване на безименна 

улица на територията на СО Район „Триадица“, м. „Манастирски ливади - Изток“ с името 
„Подполковник Христо Попов“, нов проект на решение с вх.№ СОА23-ВК08-4408-[1] / 
04.04.2023г. с вносител Димитър Божилов, кмет на район „Триадица“ и становище с 
вх.№ СОА23-ВК08-4408-[2] / 04.04.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 7 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов — 8/
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13. Симеон Колев за

По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4452 / 22.03.2023 г. относно Именуване на безименна 

улица на територията на СО Район „Триадица“, м. „Кръстова вада“ с името „Янкул 
Хрельовски“ с вносител Димитър Божилов, кмет на район „Триадица“ и становище с 
вх.№ СОА23-ВК08-4452-[1 ] / 04.04.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 8 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА20-НЦ62-73Д2] / 04.04.2023 г. относно Именуване на 

безименна улица на територията на СО Район „Триадица“, м. „Кръстова вада“ с името 
„Арх. Александър Баров“ с вносител Димитър Божилов, кмет на район „Триадица“ и 
становище с вх.№ СОА20-НЦ62-73-[3]/10.04.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.:

8
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За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 9 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3431 / 01.03.2023 г. относно именуване на улица, 

находяща се в гр. София, район „Студентски“, местност „Малинова долина - части: 1- 
ва, 2-ра. 3-та, 4-та, 5-та и 6-та“ с името Любен Бозев - Силач с вносител г-н Петко 
Горанов, кмет на район „Студентски“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-3431Д1] / 
31.03.2023 г. от Мирослав Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов —

10/
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4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.11 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4269 / 17.03.2023 г. относно Предложение за 

именуване на безименна улица, продължение на вече именувана ул. „Арх. Димитър 
Цолов“, находящ се в м. „Витоша ВЕЦ - Симеоново“, район „Студентски“ с вносител г- 
н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-4269- 
[2] / 04.04.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 11 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов

11. Калоян Паргов за 11/
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12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.12 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-11889-[5] / 07.02.2023 г. за преименуване на улица в 

с. Железница - р-н "Панчарево" / Поправка в Решение № 833 по Протокол 64 от 
27.10.2022 г. на СОС при именуване на безименна улица в с. Железница - район 
„Панчарево“ - Столична община с вносител г-н Николай Гюров - кмет на район 
„Панагюрище“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-11889-[7]/31.03.2023 г. от Мирослав 
Боршош, зам.-кмет на Столична община и писмо с вх.№СОА22-ТД26-15536 / 22.11.2022 
г.

Г-жа Паолина Петракиева, зам.-кмет на район „Панчарево“ доклад пред ПК, че 
след решението на СОС е получено становище от ГИС, че именуваната улица е 
перпендикулярна на Пенов рид и не може да носи това име.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 12 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.13 от дневния ред:
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Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-2818 /17.02.2023 г. относно именуване на безименна 
улица, находяща се в м.“ Драгалевци - разширение - север“, СО - Район „Витоша“, гр. 
София на името на българската актриса Катя Паскалева с вносител инж. Теодор Петков, 
кмет на район „Витоша“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-2818-[1] / 21.02.2023 г. от 
Мирослав Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 13 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.14 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3305 / 28.02.2023 г. относно именуване на безименна 

улица в м. „Манилов дол“,кв.5 и 5а, район „Овча купел“ с името „Цветана“ с вносител 
г-н Ангел Стефанов, кмет на район „Овча купел“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-3305- 
[1] / 31.03.2023 г. от Мирослав Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.:

8

За 8

Против Няма 13/
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Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 14 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

И. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.15 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3306 / 28.02.2023 т. относно именуване на безименна 

улица в м. „Подлозище - Горна баня -Разширение“ - район „Овча купел“ с името 
„Тученица“ е вносител г-н Ангел Стефанов, кмет на район „Овча купел“ и становище с 
вх.№ СОА23-ВК08-3306-[1] / 31.03.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 15 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за 14/
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8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.16 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3672 / 07.03.2023 г. относно именуване на 

неименувана улица, находяща се в кв. Горубляне, район „Младост”-СО, м/у о.т. 272, о.т. 
274 и о.т. 275 с името „Цветна поляна“ с вносител арх. Стефан Стефанов - кмет на район 
„Младост“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-3672-[1] / 04.04.2023 г. от М. Боршош, зам.- 
кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 16 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

15/
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По т. 17 от дневния ред:
Информация за постъпила поща с вх.№ СОА23-ВК66-3591 / 05.04.2023 г,; СОА23- 

ДИ04-727-[1] / 29.03.2023 г.; СОА23-КЦ01-17522/04.04.2023г.; СОА23-ВК66- 
3326/28.03.2023г.

По т. разни от дневния ред:
Г-жа Грети Стефанова отправи отново питането си какво представлява речният 

парк на София, кой го изпълнява и може ли да види документацията?
Г-н В. Димов уточни, че става дума за пространство между Топлоцентрала и 

Перловска река и неговото разчистване.
ПК се обедини около позицията да се изпрати писмо до ресор КОСМД с 

въпросите формулирани отТ-н/Калановски по време на дискусиите по т. 3 от дневния 
ред. / / /

Заседанието бе ^акри/го ^/изчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

I
Борислав Бориславов

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:
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